
OBČINA RADENCI 
OBČINSKI SVET 
 
Štev: 901-10/21 
Datum: 14. 11. 2013 
 

Z A P I S N I K 
 
21. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 14. 11. 2013, z 
začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Lovskega doma Boračeva. 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je pozdravil prisotne, začel 21. redno sejo Občinskega 

sveta. Ugotovil je, da je prisotnih 14 članov Občinskega sveta.  
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Andreja BREZNIK, Erik IVANUŠA, Jožef KAGER, Marija KUPLJEN, Janez KONRAD, Gorazd Rudolf 
KOVAČIČ, Kristjan KÜČAN, Marija MARIČ, Zlatko MIR, Franc PELCL,  Franc ŠKROBAR, Anton 
ŠONAJA,  Jožef TOPLAK in Marko VAUPOTIČ. 
 
OPRAVIČENO ODSOTEN/A: Marija GROSMAN, Miroslav MADON 
 
OSTALI PRISOTNI: Franc CIPOT, CEROP Puconci, Marjetka DLOUHY, članica NO, Mojca 
MAROVIČ, Jasna Divjak, Vera SEVER, Nataša TOPLAK in Zdenka ZADRAVEC,  vsi OU Občine 
Radenci. 
 
NOVINARJI: 

BORIS EDŠIDT - KTV Radenci  
 
 
AD 2 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA  
         SVETA RAZPRAVA 
 
Predsedujoči je dal predlagani zapisnik v razpravo. 
 
ERIK IVANUŠA je povedal,  
da je potrebno pri vprašanju g. Mira dodati, »da je potrebno izgraditi nov pločnik na  Gubčevi 
ulici in vse predhodne«. 
 
ZLATKO MIR je povedal, 
da je način zapisa zapisnika drugačen, kot je bil zapisan 19. zapisnik OS. Ni zapisanega 

vsebinskega dela, kakor tudi ne komentarjev, ki bi jih podali svetniki ob določeni točki 
dnevnega reda. Zapisano je samo, da so razpravljali, nič pa ne piše o čem in kakšna je bila 
vsebina razprave. Prejšnja vsebina zapisnika je bila boljša, zato predlaga, da se  pišejo 
zapisniki na način kot do sedaj. 
 
Franc PELCL je  
predlagal, da se zapisnik zapiše tako, kot se je pisal   zapisnika 19. Seje OS tj. z zapisom 
razprave svetnikov. 
 
Jožef KAGER je povedal,  
da je podal vprašanje na temo zamakanja v športni dvorani in dobil ogovor, da se zadeva 
rešuje. Po njegovem mnenju to ni pravi odgovor, saj bi zadeva  morala biti že rešena. Vseeno 
pa bi rad vedel, kako je s sanacijo te strehe. 
 

Anton ŠONAJA je povedal,  
da ni zadovoljen z odgovorom na vprašanje, kam je bil dodeljen denar za nadstrešnice, kajti v 
odgovoru je navedeno, da je OS sprejel sklep o prerazporeditvi sredstev.  



Druga alinea pa navaja, da je g. Šonaja podal odgovor, da je SPVC obravnaval vlogo za 
postavitev tabel za kraj Radenski Vrh. Nikakor mu te zadeve ne gredo skupaj, saj sta po 
njegovem mnenju navedena dva različna odgovora na eno vprašanje. 
 
Po podanih pripombah je predsedujoči dal zapisnik na glasovanje. 
 
S 14 glasovi ZA od prisotnih 14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
  
SKLEP št. 246/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta 
Občine Radenci, ki je bila 03. 06. 2013, s podanimi pripombami. 

 
 
AD 3 OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 2. IZREDNE SEJE  OBČINSKEGA   
         SVETA RAZPRAVA 
 
 
Predsedujoči je dal zapisnik na glasovanje.  
 
S 14 glasovi ZA od prisotnih 14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
  
SKLEP št. 247/10 
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 2. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Radenci, ki je bila 06. 08. 2013. 

 
 
AD 4. INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je članice in člane Občinskega sveta seznanil z dejavnostmi 
župana med obema sejama.  
 

- Povedal je, da današnja seja poteka v obnovljenih prostorih LD doma v Boračevi, za 

katerega smo se prijavili na razpis in pridobili tu sredstva. Ob obnovi LD Boračeva smo še 

istočasno obnovili cesto od zadruge do Ježa, izvedli pločnik in kolesarsko stezo, naredili 

elektrifikacijo in razširili cesto. 

- Prav tako smo se istočasno prijavili na razpis za obnovo GD Hrastje Mota. Tudi na tem 

razpisu smo bili uspešni in tako pridobili sredstva. V GD Hrastje Mota smo skupaj z gasilci  

uredil dom, namestila so se igrala in uredila so se igrišča. 

- Izpeljali smo otvoritev parka v času občinskega praznika. 

- Izvedli smo  otvoritev slačilnica s pokritimi tribunami na ŠC Slatina. 

- Dokončali smo gradnjo OŠO Radenci za bele lise. Imamo pa že narejene projekte za vse 

tiste, ki bi si želeli priključiti in so »sive lise«. 

- Preplastili smo cesto H. Mota - Murski Vrh, prav tako pa na novo asfaltirali cesto v 

Okoslavcih, tj. odcep Horvat. 

- Občina imela velike težave s plazovi, imamo dva večja plazova v Okoslavcih in 

Radenskem Vrhu. Pripravljeni so projekti za sanacijo teh dveh plazov, ki bi naj stala cca 

700 tisoč €. 

- Podpisali smo gradbeno pogodbo za izgradnjo novega nizkoenergetskega vrtca v 

Radencih. Gradnja se je začela, v zimskem času bodo narejena gradbena dela. Rok je 31. 

08. 2014. 

- Začela se je izgradnja vodovoda krak »C«. Pri nas bi se naj pričelo z izgradnjo vodohrama 

na Kapeli. Gradnja se je ustavila, kajti župnik g. Hribernik gradnji kljub pravnomočnemu 



gradbenemu dovoljenju nasprotuje. Na javni razpis izgradnja vodovoda krak »C« je bila 

dana revizija za vodovodne vire in transportni vod.  

- Imeli smo kar nekaj težav z delom JZ ZTIŠ, kjer je Svet zavoda izrekel direktorici zavoda 

nezaupnico. Razmišljali smo o ukinitvi zavoda, in da bi aktivirali Režijski obrat. Odbor za 

šport in turizem se ni strinjal z ukinitvijo zavoda, tako da bodo do aprila zadeve delovale 

tako, kot so do sedaj. 

- Povedal je tudi, da tečejo aktivnosti v zvezi z izgradnjo nove čistilne naprave. Pridobili 

bomo gradbeno dovoljenje, nimamo pa še zagotovljenih sredstev. Na razpis sta se 

prijavila dva izvajalca, razpis peljemo skupaj z občino Ljutomer. Z dodatnimi pogajanji 

bomo poskušali izbrati izvajalca. Vlogo za pridobitev sredstev smo oddali. 

- Odkupili smo zemljišče za izgradnjo zbirnega centra. Otvoritev bo 15.12. 

- Imeli smo težave z likvidnostjo, zato smo najeli kratkoročni kredit v višini 500 tisoč €. 

Težave so se pojavile zato, ker smo vložili denar v  izgradnjo vodovoda, in OŠO. Od 

države pa do danes še nismo dobili vrnjenih teh sredstev. 

- Obravnavali smo predlog ravnateljice OŠ Kapela mag. Anastazije Avsec o združitvi vrtca 

in šole na Kapeli.  Predlog združitve je obravnaval tudi Odbor za družbene dejavnosti in 

sprejel sklep, ki glasi: »Člani Odbora za družbene dejavnosti predlagamo, da se pobuda 

OŠ Kapela glede združitve OŠ Kapela in enote vrtca na Kapeli ponovno obravnava po 

potrditvi strategije občine na seji OS. Predlagamo, da župan na naslednji seji OS seznani 

člane OS s podano pobudo ter obravnavo le-te na 13. Redni seji Odbora za družbene 

dejavnosti, ki je bila 25.10.2013. Predlagamo, da občina v strategiji opredeli statuse 

javnih zavodov-samostojni ali združevanje javnih zavodov.« 

 

AD 5  OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 21. redne seje. 
 
PREDSEDUJOČI je predlagal spremembo dnevnega reda in sicer: 
 

 Predlagal je umik točke AD 6 »Informacija – predstavitev projekta »Slovanka« iz dnevnega 

reda, in 

 na AD 11 razširitev točke dnevnega reda tj., Plan izvajanja zimske službe v občini Radenci 

za leto 2013/2014. Vse ostale točke se logično pomaknejo navzdol.  

 

PREDSEDUJOČI je dal predlagani in spremenjeni dnevni red  v razpravo. 
Marko VAUPOTIČ je predlagal dopolnitev dnevnega reda in sicer z novo točko dnevnega reda: 
s »Spremembo Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Radenci«. Predmetna 
točka se uvrsti na 18. točko dnevnega reda, ostale pa se pomaknejo. 
 
Predsedujoči je predlagal tudi premik točke AD 16 na AD 7 .  
 
Pripomb ni bilo, zato je predsedujoči dal dnevi red na glasovanje: 

  
S 14 glasovi ZA  od prisotnih 14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  
2. Obravnava in sprejem zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 2. izredne seje Občinskega sveta 

4. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

5. Obravnava in sprejem dnevnega reda  



6. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

7. Predlog Odloka o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave 

mešanih komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 

komunalnih odpadkov v občini Radenci 

8. Predlog sklepa o imenovanju Komisije za štipendiranje v Občini Radenci  

9. Predlog sklepa o seznanitvi s polletnim poročilom Občine Radenci za obdobje januar – junij 

2013 

10. Predlog sklepa o določitvi vrednosti točke NUSZ 

11. Predlog sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na nepremičnini parc. št. 55/5,  

k.o. Boračeva 

12. Predlog sklepa o potrditvi Plana zimske službe v občini Radenci za leto 2013/2014 

13. Predlog Odloka o spremembi Odloka o Proračunu Občine Radenci za leto 2013 

14. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o letnem načrtu razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2013 

15. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah letnega načrta pridobivanja nepremičnega 

premoženja Občine Radenci za leto 2013 

16. Predlog Odloka o javni gasilski službi v občini Radenci  

17. Mnenje OS o objektih namenjenih centralni dejavnosti na območjih individualne 

stanovanjske gradnje (Ra1) po Odloku o prostorsko ureditvenih pogojih za Občino Radenci  

18. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 
 
AD 7 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 
MARKO VAUPOTIČ je povedal,  
- da ga občani sprašujejo ali je vas Okoslavci zajeta v projekt širokopasovnega internega, kot 

je bilo dogovorjeno ali pa je zajet samo kraj Hrastje Mota. 

- Ali je res, da se ni mogoče v belih lisah priključiti na Teleing, T2 ali katerega drugega 

ponudnika, saj le ti občanom ta trenutek ne morejo zagotovit signala. Signal zaenkrat lahko 

zagotovi samo CATV. 

- V ZD Radencih nimamo zdravnice, stavba pa se mora vzdrževati. Zanimalo ga je kakšni so 

načrti v bodoče, kajti občina za druge prostore plačuje najemnino, sama pa ima prazne 

prostore. 

JOŽEF KAGER je vprašal,  
- zakaj se v Boračevi ni naredil pločnik, do zadruge. 

MARIJA MARIČ je vprašala 
- ali se bo kdaj preplastila Gubčeva cesta? 

- Kako je s sobo, ki so jo imeli redarji ali jo še uporabljajo in če ne, bi jo lutkarji z veseljem 

uporabili. V njej bi shranili rekvizite. 

- Cerkev na Kapeli je zgodovinskega pomena, vsi občani so zainteresirani, da se ta biser 

ohrani. Ker se v bližini mislil graditi vodohram, se ljudje bojijo, da bi z gradnjo cerkev 

razpokala. Ali res ni variante, da se ta vodohram premakne nekaj metrov vstran.  

ZLATKO MIR je povedal, da  
- je področje zbiranja odpadkov lokalnega pomena. Ljudje zbiranje in odvoz preplačujejo. 

Ljudje, ki živijo sami imajo posodo volumna 120 l. Mnenja je, da so ti zabojniki za enega 

občana preveliki. O možnosti zamenjave 120 l zabojnikov z manjšimi, se je pogovarjal 

tudi z OU. Povedano mu je bilo, da obstaja možnost pridobiti tudi 80 l zabojnik. Pri 

odpadkih imamo sistem obračuna po teži, le ta pa se deli na število oseb v gospodinjstvu. 

Mnenja je, da to ne vzdrži. V hiši kjer živi veliko ljudi, je 120 l kanta premajhna, kajti 



ustvarijo bistveno več odpadkov, kot je za 120 l. Ker je posoda za te ljudi premajhna 

ljudje potem na to kanto nalagajo vrečke. Mnenja je, da bi se Medobčinski inšpektorat in 

redarstvo moralo ukvarjati  z zadevami, ki kazijo izgled celotne občine.  

- Povedal je še, da so: 

- Mešani komunalni odpadki se lahko zbirajo le v vrečkah Saubermacherja, 

- Mešana embalaža, se lahko zbira prav tako samo v vrečkah Saubermacherja. Nekateri 

ljudje embalažo oddajajo tudi v črni vreči, ker ljudje tega potem tudi ne kontrolirajo. 

Predlagal je, da se črna vrečka  ukine. 

- Biološko razgradljivi odpadki- rjava posoda - v času vegetacije vidiš veliko krat vrečke 

s travo, vejevjem ob ali na kantah, ker so v tistem času kante premajhne. 

- V zvezi z navedenim predlaga razgovor s koncesionarjem, odvoz odpadkov se naj plačuje 

po sistemu tehtanja odpadkov. Vozila, ki odvažajo naj odpadke stehtajo in položnice se 

naj izstavljajo na podlagi količine odvoza. 

- Zanimalo ga je tudi ali se zbirajo in odvažajo smeti od vseh registriranih odjemalcev. 

JOŽEF TOPLAK je povedal,  
- da v Boračevi niso pokošeni melioracijski jarki. Poskrbeti bi bilo treba, da se to pokosi, saj 

ljudje plačujejo to košnjo, država pa ne naredi nič. Če država tega ne zmore narediti, naj 

denar občanom vrne in le ti bodo sami kosili. Predlagal je, da župan zahteva od 

Ministrstva  za kmetijstvo, da pristopi h košnji. 

 

- Ob izgradnji kanalizacije v Boračeve – se je izgradila v spodnjem delu vasi, zato predlaga, 

da se v NRP za naslednje leto vnese, izgradnja kanalizacije v Boračevi in Janžev Vrhu. 

Izgradnja kanalizacije se naj izvede z zbrano takso, pobrati je potrebno prispevke od 

občanov in pridobiti sredstva od države. Potrebo je pridobiti gradbeno dovoljenje in 

zadevo reševati etapno. 

 

- Zahvalil se je županu in OU za sanacijo cestišča, izgradnjo pločnika v Boračevi. Ljudje 

sprašujejo, kdaj se bo ureditev pločnika nadaljevala tudi v Boračevo. Potrebno bi se bilo 

dogovoriti z Radensko, da bi se s pomočjo donacije ta del ceste saniral. 

 

- Zanimalo ga je tudi, kdaj bo prišlo do realizacije oz. postavitve ograje na pokopališču na 

Kapeli, do kapelice.  

 

- Zahvalil se je za lepe prostore v Lovskem domu. 

 

- Vprašal je še ali se res prodaja Radenska in ali ne bi bilo mogoče, da občina ali drugi 

gospodarstveniki s svojimi deleži pridobijo Radensko nazaj. 

ANTON ŠONAJA je povedal,: 
- da je pred dvema letoma vprašal kaj je z ZD Radenci. Povedano mu je bilo, da v ZD pride 

pediater. Od tega je minilo kar nekaj časa, zato ga zanima, zakaj je zdaj ZD še vedno 

prazen in zakaj v njem ni pediatra.  

- Povedal je, da še vedno vztraja, da se JZ ZTIŠ ukine, ker ne ve kaj dela 7 ljudi. 

- Ker so na Titovi cesti zabojniki za pasje odpadke poškodovani, bi jih bilo potrebno 

sanirati. Predlaga, da si le te zabojnike nekdo gre pogledat kako izgledajo. 

ERIK IVANUŠA je povedal, da  
- se naj ukinejo otoki za steklo, kajti to je predpogoj, da se odstrani vsa nesnaga iz 

določenih lokacij. Zanimalo ga je kam bodo potem ljudje odlagali steklo, in ali bo to 

mogoče odložiti kasneje v zbirni center ? 



- Povedal je še, da bi bilo potrebno za zmanjšanje hitrosti in umiritev prometa na Gubčevi 

in Prisojni cesti namestiti znak omejitev hitrosti na 30 km/h na lokacijah- stožec pri 

cerkvi, pri Kavaševih in pri Doku. Z namestitvijo teh znakov bi omejil hitrost na 

omenjenih ulicah, vsekakor pa ne bi bilo potrebno postavljati dodatne prometne 

signalizacije.  

FRANC ŠKROBAR je povedal, da se  
- pridružuje pobudi g. Toplaka glede izgradnji kanalizacije . Povedano je bilo, da projekti že 

obstajajo. Tisti, ki ne bomo vključeni v kanalizacijski sistem, si bomo sami mogli graditi 

male čistilne naprave. Predlagal je, da se ta projekt vnese v NRP za leto 2015, prav tako 

pa tudi za druge kraje, kjer ni še zgrajena kanalizacija.  

 
AD 7 PREDLOG ODLOKA O NAČINU IZVAJANJA OBVEZNIH OBČINSKIH    

GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB OBDELAVE MEŠANIH KOMUNALNIH 
ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI ODSTRANJEVANJA 
KOMUNALNIH ODPADKOV V OBČINI RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
FRANC CIPOT, direktor podjetja CEROP Puconci je podal uvodno obrazložitev točke. 
 
FRANCA PELCL je zanimalo kam gredo odpadki, če ne pridejo vsi do odpada. Povedal je, da bi 
bilo potem potrebno takoj ukrepati in kaznovati te ljudi. 
 

ERIK IVANUŠA je podal predlog, da bi ob naročilu odvoza kosovnih odpadkov lahko stehtali te 
odpadke,  Občina, lastnik in Cero pa bi prejeli vsak en tehtalni listek za evidenco. 
 
JANEZ KONRAD, podžupan je povedal, da je SPK podrobno obravnavala predlog odloka. 
Pozorno so preverili tudi to, da v odloku ne bi bilo nekaj, kar bi nam v posledici prinašalo neki 
nadstandard, kar bi  posledično ljudi tudi finančno obremenilo. Naredili so tudi nekaj slovničnih 
popravkov.  

 
Po razpravi je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 248/10  
 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o načinu izvajanja obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb obdelave mešanih komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v Občini Radenci po skrajšanem postopku. 
 
AD 8 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA ŠTIPENDIRANJE V  
         OBČINI RADENCI  
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. Popravek predmetnega sklepa 
pa na seji.   
 
Ga. Vera SEVER je podala uvodno obrazložitev točke. 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  14 glasovi ZA  od prisotnih 14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 



SKLEP št. 249/10 
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o imenovanju Komisije za štipendiranje v Občini 
Radenci. 
 
 
AD 9 PREDLOG SKLEPA O SEZNANITVI S POLLETNIM POROČILOM OBČINE  
         RADENCI ZA OBDOBJE JANUAR – JUNIJ 2013 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Ga. Mojca MAROVIČ je podala uvodno obrazložitev točke. 

 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP št. 250/10  
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o seznanitvi s polletnim poročilom Občine Radenci 
za obdobje januar-junij 2013. 
 
AD 10  PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE NUSZ 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 

 
Ga. Nataša TOPLAK je podala uvodno obrazložitev točke. 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
SKLEP št. 251/10  
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o določitvi vrednosti točke NUSZ za leto 2014. 
 
 
AD 11 PREDLOG SKLEPA O USTANOVITVI STAVBNE PRAVICE NA  

           NEPREMIČNINI PARC. ŠT. 55/5, K.O. BORAČEVA 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Ga. Jasna DIVJAK je podala uvodno obrazložitev točke. 
 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 252/10  
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o ustanovitvi stavbne pravice na nepremičnini 
parc. št. 55/5, k.o. Boračeva. 

 
 
AD 12 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI PLANA ZIMSKE SLUŽBE V OBČINI  



           RADENCI ZA LETO 2013/2014 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
ZLATKO MIR  je podal uvodno obrazložitev točke. 
 
ERIK IVANUŠA je povedal, da je predmetni sklep obravnaval tudi Odbor za varstvo okolja, 
urejanje prostora in GJS in sprejel sklep,da se vse občane obvesti, o prioritetah pluženja  in o 
tem kdaj se gre na teren. 
 
Po razpravi je predsedujoči dal predlog sklepa na glasovanje. 
 

S  14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 253/10  
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o potrditvi plana zimske službe v občini Radenci za 
leto 2013/2014. 
 
 
AD 13 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE  
           RADENCI ZA LETO 2013 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Ga. Mojca MAROVIČ je podala podrobno obrazložitev predmetne točke. 

 
Zlatko MIR, predsednik Odbor za proračun in finance je povedal, da je predmetni odlok odbor 
obravnaval in na samo vsebino ni imel pripomb. Zato so predlagali, da se sprememba Odloka o 
proračunu Občine Radenci za leto 2013 sprejme v predlagani vsebini. 
 
Povedal je še, da so se pri pripravi proračuna upoštevali vsi projekti. Z rebalansom se vidi, 
kakšno je stanje v občini. Če ne pridobimo sredstev države ali iz evropskih skladov imamo le 
toliko sredstev, da lahko pokrijemo socialne transferje.  
Pri rebalansu je ugotovil, da je odnos države do občine mačehovski. Ko uspeš na razpisu in 
pridobiš sklep o dodelitvi sredstev moraš za poplačilo opravljenih storitev  najeti premostitveni 
kredi, plačati obresti in šele po vseh kontrolah  nato lahko dobiš denar od države.  
 
Ob branju poročila City cooperation je ugotovil, da je LTO Prlekija iz Ljutomera zadevo peljala 
od začetka do konca in tudi uspela. Zanimalo ga je kje in na kakšen način je deloval tukaj JZ 

ZTIŠ, če se je projekt vodil preko posrednika. 
 
Podal je še pripombo na rebalans in sicer na postavko NO in povedal, da je v rebalansu 
predviden dvig proračunske postavke iz prvotnih 4500 na 7500 €, kar predstavlja dvig za cca 
66 %. Vse ostale sejnine se znižujejo, tisti, ki pa bi naj kontrolirali delo, pa povečujejo 
sredstva za svoje delovanje. Nima odgovora zakaj se proračunska postavka povečuje, zato je 
mnenja, da se ta proračunska postavka ne spremeni. 
 
ERIK IVANUŠA je povedal, da je Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in GJS obravnaval 
predlog rebalansa, na katerega ni imel pripomb, zato je sprejel sklep, da člani odbora 
soglašajo s predlagano vsebino rebalansa. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 

S  14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 254/10   



 
Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občine 
Radenci za leto 2013. 
 
 
AD 14 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O LETNEM 

NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE RADENCI 
ZA LETO 2013 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Ga. Nataša TOPLAK je podala uvodno obrazložitev točke. 

 
Razprave ni bilo, predsedujoči je dal  predlog sklepa na glasovanje. 
 
S 14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 255/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o letnem 
načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2013. 
 
 
AD 15 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH LETNEGA NAČRTA 

PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA LETO 
2013 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Ga. Nataša TOPLAK je podala uvodno obrazložitev točke. 
 
Razprave ni bilo,  predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
S 14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 256/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah  letnega načrta 
pridobivanja nepremičnega premoženjem Občine Radenci za leto 2013. 
 

 
AD  16 PREDLOG ODLOKA O JAVNI GASILSKI SLUŽBI V OBČINI RADENCI  
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Ga. Jasna DIVJAK je podala uvodno obrazložitev točke. 
 
JANEZ KONRAD je povedal, da je SPK obravnavala predlog odloka in sprejela sklep, da se 
odlok sprejme v predlagani vsebini.  
 
ZLATKO MIR je povedal, da podpira odlok v predlagani vsebini. Imel je le pomislek na vsebino 
4. člena, ki govori, da občina zagotavlja sredstva za gradnjo domov, nabavo opreme... Mnenja 
je, da so to lahko velika sredstva in da tega občina ne bomo mogla pokriti. 
 

Zanimalo ga je tudi ali obstaja popis celotne opreme in kakšna je vrednost opreme v vseh 
gasilskih domovih. Zanimalo ga je ali je mogoče te podatke pridobiti do druge obravnave 
predmetnega odloka. 



 
JOŽEF KAGER je povedal, 
da vsa GD uporabljajo register (Vulkan), ki ga uporablja GZ, zato lahko vsako društvo  pridobi 
svoje podatke na podlagi vstopnih gesel, ki so potrebna za registracijo na portalu. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči predlog odloka na glasovanje. 
 
S  14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 257/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o javni gasilski službi v Občini Radenci, v I. 

obravnavi. 
 
 
AD 17  POJASNILO OS O OBJEKTIH NAMENJENIH CENTRALNI DEJAVNOSTI NA 

OBMOČJIH INDIVIDUALNE STANOVANJSKE GRADNJE (RA1) PO ODLOKU O 
PROSTORSKO UREDITVENIH POGOJIH ZA OBČINO RADENCI  

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Ga. Nataša TOPLAK je podala uvodno obrazložitev točke. 
 
ERIK IVANUŠA je povedal, da si je kot predsednik odbora šel pogledat predmetno podjetje, 
kjer so mu predočili dokumentacijo o meritvah hrupa.  Ti rezultati meritev so daleč pod mejo 
dovoljenega, zato je tudi mnenja, da nikakor ne ovirajo sosedov.  Saj je bil mnenja, da ni 

razloga, da predmetnega pojasnila navedenemu podjetju ne bi dali. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči predlog sklepa na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA  od prisotnih  13 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 258/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme pojasnilo OS o objektih namenjenih centralni dejavnosti 
na območjih individualne stanovanjske gradnje (RA1) po Odloku o prostorsko ureditvenih 
pogojih za občino Radenci.   
 
 
AD 18 SPREMEMBA ODLOKA O LOKALNIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH   V 

OBČINI RADENCI 
 
G. Marko VAUPOTIČ je podala uvodno obrazložitev predmetne točke. 
 
Razprave ni bilo,  predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
S 14 glasovi ZA  od prisotnih  14 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 259/10   
 
Občinski svet Občine Radenci sprejme spremembo Odloka o lokalnih gospodarskih javnih 
službah v občini Radenci po skrajšanem postopku. 
 
 

AD 19 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 
 
Predsedujoči je dal odgovore na zastavljena vprašanja in sicer: 



 
Na vprašanje Marku VAUPOTIČU glede širitve OŠO v Okoslavcih je povedal, da je narejen načrt 
za širitev v kraju Hrastje Mota kakor tudi Okoslavcih. Za predmetne kraje so projekti že 
narejeni, potrebno je le pridobiti nekaj sredstev, da se bo to lahko zgradilo. 
 
Povedal je tudi, da imajo vsi operaterji možnost vstopiti v OŠO, če to želijo. 
 
ZD Radenci je skupaj s parkov v denacionalizaciji. Želeli smo imeti zdravnika. Obnavljati in 
prenavljati ga nima smisla, dokler ne bo rešena denacionalizacija. Imamo pa v izgradnji vrtec, 
ki bo izgrajen do avgusta 2014, in v tem imamo predvidene tudi prostore za pediatra.  
 
Na vprašanje JOŽEFA KAGERJA glede izgradnje pločnika  do zadruge je povedal, da je zelo 

težko dobiti soglasje od železnice. Občina je naredila vse, da bi pridobila predmetno soglasje. 
Je pa res, da manjka še pločnik preko železnice. 
 
Na vprašanje MARIJE MARIČ glede preplastitev Gubčeve ulice je povedal, da  v NRP za 
naslednja leta predmetne preplastitve ni, kajti denarja primanjkuje, zato se opravljajo  le 
nujna vzdrževalna dela. Pri preplastitvah in obnovah nimamo možnosti pridobitve sredstev na 
razpisih, kot pri nekaterih drugih novogradnjah. Je pa res, da bomo v prihodnje imeli zgrajene 
večino infrastrukture, zato bomo v prihodnjih letih lahko tudi pričeli s preplastitvami itd. 
 
Prostor, ki ga uporablja MIR za svoje delovanje še vedno potrebuje. Naslednji teden pa bomo 
izpraznili prostore nad zadrugo, ki jih je uporabljala KS Radenci, kajti g. Ivanuša se bo 
ponovno preselil na OU, tako, da bo ta prostor prost. 
 
Glede ohranitev kapelske cerkve je povedal, da nikomur ni v interesu, da bi to cerkev ogrožali. 

Verjamemo strokovnjakom, ki zadeve poznajo. Bomo pa pri gradnji maksimalno  previdni in 
tudi zadeva se bo zaščitila.  Opravljeni bodo ponovno razgovori, vodohram bi lahko bil že  
zgrajen, če ne bi župnik nasprotoval. Izgradnja se bo predvidoma prestavila v leto 2015. Pri 
tem projektu gre za oskrbo z vodo za krajane Kapele, ki so tudi naši občani. 
 
Na vprašanje ZLATKA MIRA glede  delovanja podjetja Saubermacher je povedal, da bo sklican 
sestanek s podjetjem in da bo ena izmed točk naslednje seje OS omenjena problematika. 
 
Na vprašanje JOŽEFA TOPLAKA glede košnje melioracijskih jarkov v Boračevi je povedal, da je 
sam poslal dopise na Sklad, da so do lani imeli v Boračevi vzorno urejene jarke. Od kar pa je 
država prevzela zadeve pa jarki niso pokošeni, čeprav kmetje plačujejo 25 €/ha za košnjo in 
vzdrževanje jarkov. Poklical je tudi izbranega izvajalca, ki mu je povedal, da z ministrstvom  
še nima podpisane pogodbe, zato bo predmetna dela opravil šele takrat, ko bo imel pogodbo 
podpisano. Predlagal je tudi ministru, da bi naj ta dela predali lokalni skupnosti, ki bi sigurno ta 

dela opravila veliko bolje, kot je to storila država. 
 
Na vprašanje izgradnja kanalizacija v Boračevi je povedal, da bo občina dala pripraviti projekte 
in pridobila podatke koliko bi to stalo. Najprej pa bo potrebno narediti analizo, ali je v teh 
krajih sploh mogoče izgraditi kanalizacijo ali ne. Dogovoriti se bo potrebno tudi, da tisti, ki ne 
bodo imeli možnosti se priključiti na kanalizacijo, da bodo imeli  možnost sofinanciranja 
izgradnje male čistilne naprave. 
  
Na vprašanje glede nadaljevanja izgradnje pločnika in javne razsvetljave v Boračevi je 
povedal, da se bo ta izgradila, ko bodo za to v proračunu  rezervirana sredstva. Zaenkrat teh 
sredstev žal ni. 
 
Na vprašanje glede postavitev ograje na pokopališču na Kapeli, je povedal, da bi bilo potrebno 
to izvesti, da si bodo ljudje lahko pomagali pri hoji po stopnicah. Predmetno zadevo bo morala 

realizirati  KS Kapela. 
 



Glede donatorjev je povedal,  da se je sam veliko angažiral, da sta Zdravilišče in Radenska 
pripomogla pri sanaciji parka. Pojavlja se problem, da tudi sami donatorji nimajo dovolj 
denarja, kajti za vsako donacijo je potrebno pridobiti soglasje lastnika. 
 
Na vprašanje  ANTONA ŠONAJA glede ukinitve JZ ZTIŠ je povedal, da ima ZTIŠ zaposlene tri 
delavce in direktorico. 
 
Seja zaključena ob 20.25 uri. 
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